
 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de schriftelijke vragen ex art. 

38 RvO van de heer T. van Kesteren van de PVV betreffende de Kermis 

tijdens het Gronings Ontzet 2020. De brief van de vragensteller treft u als 

bijlage aan.  

 

Aanleiding tot het stellen van vragen is dat de kermisexploitanten een 

moeilijke tijd achter de rug hebben en vanwege de nog geldende stringente 

regels een steuntje in de rug zouden kunnen gebruiken.  

 

Beantwoording vragen 

 

• Is het college van B&W bereid om als ondersteuning van de 

kermisexploitanten, die het de afgelopen periode zwaar hebben 

gehad,  tijdens het Gronings Ontzet geen pachtgeld te vragen aan de 

kermisexploitanten of een aanzienlijke verlaging van de pachtgelden 

te overwegen. En zo nee,  waarom niet?  

Wij innen geen pachtgelden van de organisator. In voorgaande edities inde de 

KVvV, als organisator van de Augustuskermis, pachtgelden om activiteiten in 

de hele stad aan te kunnen bieden. Op moment van schrijven is duidelijk dat 

de Augustuskermis geen doorgang zal vinden.  

 

• Het afblazen van de Meikermis is voor kermisexploitanten een grote 

klap geweest. Velen hebben grote investeringen gedaan, maar hebben 

tijdens de lockdown geen cent kunnen verdienen. Zou het college van 

B&W vanwege het afblazen van de paardenkeuring op de 

  

Beantwoording vragen ex art. 38 RvO van de PVV over 

de Kermis tijdens het Gronings Ontzet 2020 

 
 

A. de Vries  

 
  

 

 De leden van de raad van de gemeente Groningen 

te 

GRONINGEN 

  (050) 367 10 97   1      

  26-08-2020     12-07-2020    - 

     

Estdal1g
Notitie
385296-2020



 

2 

 

 
 
 

 

Ossenmarkt, ook deze locatie beschikbaar willen stellen voor 

kermisattracties. En zo nee, waarom niet? 

Wij realiseren ons dat het voor de kermisexploitanten zware tijden zijn. 

Daarom hebben we alles op alles gezet om de organisator, in eerste instantie 

de KVvV en later de kermisbroker, te begeleiden om de Augustuskermis 

mogelijk te maken. In de voorbereidende gesprekken met de organisator zijn 

verschillende locaties besproken en als optie op tafel gelegd. De 

opeenvolgende aanvragers hadden enkel de wens de Augustuskermis op de 

Grote Markt te situeren. Daarbij was de gedachte wel om de Ossenmarkt te 

gebruiken voor bezoekers van de kermis om hun fiets te stallen, passend bij 

de coronamaatregelen voor een veilige en bereikbare binnenstad. 

 

Zoals u weet is, na intensief contact en afstemming met de aanvragers en de 

parate diensten, duidelijk geworden dat de Augustuskermis, gelet op de 

veiligheids- en gezondheidsvereisten in combinatie met de druk op het 

centrum, geen doorgang kan vinden. Wij betreuren dit zeer en blijven in 

gesprek met de exploitanten om te zoeken naar een alternatieve invulling. 

 

 
Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 

 

 


